

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

Copyright © United Nations 2001
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 2001
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1976

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies

New York, 2001

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1976

1997

I. Nos. 33758-33773

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered from 29 April 1997 to 13 May 1997***

	<i>Page</i>
No. 33758. Latvia and Lithuania:	
Air Services Agreement (with route schedule). Signed at Riga on 9 September 1996.....	3
No. 33759. United Nations (United Nations Children's Fund) and Jamaica:	
Standard Basic Cooperation Agreement. Signed at Kingston on 15 February 1995.....	63
No. 33760. United Nations and Latvia:	
Exchange of letters constituting an agreement concerning arrangements regarding the Baltic Countries Forest and Forest Industries Study Tour of the Timber Committee, principal subsidiary body of the Economic Commission for Europe, to be held in the Republic of Latvia from 6 to 8 May 1997. Geneva, 26 March 1997 and Riga, 5 May 1997.....	95
No. 33761. Austria and Union of Soviet Socialist Republics:	
Exchange of notes constituting an agreement on visa-exempt flights for the crew of aeroplanes of "Aeroflot" and "AUA". Moscow, 15 January 1970	
Termination (<i>Note by the Secretariat</i>)	97
No. 33762. Austria and Union of Soviet Socialist Republics:	
Exchange of notes constituting an agreement on the issuance of multiple-entry visas to the employees of embassies and consular establishments and to the members of their families. Moscow, 12 September 1977 and 10 March 1978...	109

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1976

1997

I. Nos 33758-33773

TABLE DES MATIÈRES

I

***Traités et accords internationaux
enregistrés du 29 avril 1997 au 13 mai 1997***

	<i>Pages</i>
N° 33758. Lettonie et Lituanie :	
Accord relatif aux services aériens (avec tableau des routes). Signé à Riga le 9 septembre 1996	3
N° 33759. Organisation des Nations Unies (Fonds des Nations Unies pour l'enfance) et Jamaïque :	
Accord de base type régissant la coopération. Signé à Kingston le 15 février 1995.....	63
N° 33760. Organisation des Nations Unies et Lettonie :	
Échange de lettres constituant un accord relatif aux arrangements en vue de la session d'études du Comité des bois, organe principal subsidiaire de la Commission économique pour l'Europe, sur les forêts et les industries forestières des pays baltiques, devant avoir lieu en République de Lettonie du 6 au 8 mai 1997. Genève, 26 mars 1997 et Riga, 5 mai 1997.....	95
N° 33761. Autriche et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Échange de notes constituant un accord concernant des vols exempts de visas pour les membres d'équipage des avions des compagnies aériennes « Aero-flot » et « AUA ». Moscou, 15 janvier 1970	
Abrogation (<i>Note du Secrétariat</i>)	97
N° 33762. Autriche et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la délivrance de visas d'entrées multiples aux employés des ambassades et des établissements consulaires et aux membres de leur famille. Moscou, 12 septembre 1977 et 10 mars 1978	109